
P R O T O K Ó Ł Nr5/2022 

z odbytego posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów 
w dniu 20 września 2022 r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 8°° a zakończono o godz. 13°° 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
/Zał. Prot. Nr 1/ 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pani Bożena Skiba 
3. Pan Piotr Szmidt 
4. Pani Ewelina Droździel-Szykuła 
5. Maria Sak 
6. Adam Kozyra 
7. Małgorzata Kwaśniak 

8. Katarzyna Gontarz 
9. Pani Agata Malicka 
10. Pani Ewa Nogas 
11. Pani Aneta Zub 

- Wójt Gminy Adamów. 
- Przewodnicząca Rady Gminy Adamów. 
- Sekretarz Gminy Adamów. 
- Skarbnik Gminy Adamów. 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli. 
- p. o. Dysektora Szkoły Podstawowej W Szewni Górnej. 
- Prezes Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

„Nasze Roztocze" 
- Pracownik Gminy Adamów. 
- Pracownik Urzędu Gminy Adamów. 
- Pracownik Urzędu Gminy Adamów. 
- Pracownik Urzędu Gminy Adamów. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 
2. Przyjęcie porządku obrad, 
3. Analiza wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022 roku, 
4. Zaopiniowanie projektu wysokości podatków i opłat lokalnych na 2023 rok, 
5. Kontrola problemowa jednostki organizacyjnej gminy pod względem gospodarki finansowej 

kontrolowanego podmiotu: Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Adamowie (za rok 2021 
oraz za I półrocze 2022 roku), 

6. Sprawy różne, 
7. Sporządzenie protokółu z posiedzenia, 
8. Zamknięcie posiedzenia. 

Na wniosek Przewodniczącej Rady Gminy Adamów przed otwarciem posiedzenia Komisji 
głos zabrała Małgorzata Kwaśniak- Prezes Zarządu Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 
„Nasze Roztocze". Prezes poinformowała o dotychczasowej działalności stowarzyszenia 
oraz o trwających pracach związanych z przygotowaniem Lokalnej Strategii Rozwoju pozwalającej 
ubiegać się o środki finansowe Unii Europejskiej z Programu Obszarów Wiejskich na lata 
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2021-2027. Następnie Pani Małgorzata Kwaśniak poprosiła o włączenie się Rady Gminy Adamów 
w proces przygotowania strategii. Prezes poinformowała również radnych, o powstaniu nowego, 
konkurencyjnego stowarzyszenia, działającego na zasadach Lokalnej Grupy Działania. Stwierdziła, 
iż stowarzyszenie to ma na celu skupić wszystkie gminy Powiatu Zamojskiego, jednocześnie 
zaznaczając, że tak duży podmiot może dla gmin pozyskać relatywnie mniejsze środki. Radna 
Katarzyna Słota- przedstawiciel sektora publicznego w nowym stowarzyszeniu, zaznaczyła, że nic 
nie stoi na przeszkodzie, aby istniały na terenie Powiatu Zamojskiego również inne stowarzyszenia 
działające na zasadzie zdrowej konkurencji w przestrzeni LGD. W przedmiotowej sprawie podjęto 
dyskusje. W dyskusji głos zabierali: Radni Katarzyna Słota, Jan Teterycz, Dariusz Komisarczuk, 
Jacek Kuryło, Pani Małgorzata Kwaśniak- Prezes Stowarzyszenia „Nasze Roztocze", Pani Maria 
Sak-Dyrektor SP w Suchowoli, Pani Ewelina Droździel-Szykuła- Skarbnik Gminy oraz Dariusz 
Szykuła- Wójt Gminy Adamów. W trakcie przeprowadzonej dyskusji ustalono, że poszczególne 
Komisje Stałe Rady Gminy Adamów zajmą stanowisko w przedmiotowej sprawie. 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów 
Mirosław Lewusz- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że Stowarzyszenie LGD „Nasze 
Roztocze posiada 14- letnie doświadczenie we wdrażaniu Lokalnych Strategii Rozwoju 
podkreślając, że przez cały okres współpracy z gminą Adamów wywiązywało się ono ze wszystkich 
swoich zadań i obowiązków. W związku z powyższym Komisja Rewizyjna Rady Gminy Adamów 
popiera dalsze kontynuowanie współpracy ze Stowarzyszeniem Lokalna Grupa Działania „Nasze 
Roztocze" w procesie opracowania Lokalnej Strategii Rozwoju na lata następne. Komisja 
Rewizyjna wyraża również swoje zaniepokojenie dotyczące działań, które doprowadziły 
do utworzenia trzeciego w Powiecie Zamojskim stowarzyszenia LGD, co może być realnym 
zagrożeniem dla stowarzyszenia, do którego gmina Adamów przystąpiła, podejmując stosowną 
uchwałę. Komisja podkreśliła również, że sam proces założycielski przebiegał bez zastosowania 
dobrych praktyk, jakimi w tym przypadku powinny być: stanowiska organów poszczególnych gmin 
oraz otwarty i rzetelny proces informowania społeczności lokalnej. 

Przebieg posiedzenia; 

Ad.l. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 
Posiedzenie otworzył Mirosław Lewusz, powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu 
Komisji. 
Następnie stwierdził, że na stan 3 członków Komisji, obecnych jest 3. 
/Zał nr 1 . Lista obecności/ 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: 
(za 3 przeciw 0 wstrzymało się 0) 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad 
Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 
Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
Głosowanie: 
(za głosowało 3, wstrzymało się 0, przeciw 0) 

Ad.3. Analiza wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022 roku, 
Ewelina Droździel-Szykuła- Skarbnik Gminy przedstawiła sprawozdanie z wykonania 
budżetu gminy za I półrocze 2022 roku. Skarbnik podkreśliła, że również w opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie w I półroczu 2022 r. budżet gminy został 
wykonany prawidłowo. Po przeprowadzonej dyskusji oraz zapoznaniu się z opiniami 
pozostałych Komisji Stałych Rady Gminy Adamów, Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag 
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do powyższego sprawozdania. 

Ad.4. Zaopiniowanie projektu wysokości podatków i opłat lokalnych na 2023 rok 
Pani Agata Malicka- pracownik Urzędu Gminy Adamów poinformowała, iż zgodnie 
z obwieszczeniem Ministra Finansów z dnia 28 lipca 2022 r. w sprawie górnych granic 
stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 2023 (M.P. poz.731) stawki 
są wyższe w porównaniu z rokiem 2022 o 11,8%, czyli o wskaźnik cen towarów i usług 
konsumpcyjnych w I półroczu w 2022 r. w stosunku do I półrocza 2021 r., natomiast w tym 
roku, w stosunku do 2021 r., stawki wzrosły o 3,6%. 
Pani Agata Malicka- Prezes Spółdzielni Socjalnej „Adamowianka" poinformowała również, 
o trudnej sytuacji finansowej Spółdzielni i zwróciła się do Radnych Gminy Adamów 
o wsparcie finansowe. Prezes poinformowała, że utrzymanie pracowników wraz 
z pozostałymi opłatami to koszt ok. 28-29 tys. zł. miesięcznie, podkreślając, że w przyszłym 
roku będą one dużo wyższe. Pani Agata Malicka zaznaczyła, jednocześnie, że aby gmina 
mogła rozliczyć się z projektu rewitalizacji, Spółdzielnia musi utrzymać się przez 5 lat. 
Prezes podkreśliła, również, że funkcjonowanie podmiotu ekonomii społecznej jest 
korzystne z uwagi, że taka gmina zawsze zostanie wyżej oceniona w różnych programach, 
z których można pozyskać fundusze zewnętrzne. 
W dalszej części posiedzenia omówiono min warunki wypożyczania świetlicy wiejskiej 
w Adamowie. Wójt zgłosił radnym problemy związane z wysokimi opłatami za energię 
elektryczną oraz ogrzewanie budynków użyteczności publicznej. Na wniosek radnego 
Dariusza Sołtys dyskutowano również w sprawie zmian w planie zagospodarowania 
przestrzennego. 
Po przeprowadzonej dyskusji Komisja wnosła o przygotowanie przez pracowników referatu 
podatkowego różnych wariantów podwyżek opłat i podatków, które zostaną poddane 
szczegółowej analizie po najbliższych obradach sesji Rady Gminy Adamów. 

Ad.5. Kontrola problemowa jednostki organizacyjnej gminy pod względem gospodarki 
finansowej kontrolowanego podmiotu: Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 
w Adamowie (za rok 2021 oraz za I półrocze 2022 roku). 
Pani Danuta Jaworska- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła 
informację opisową w przedmiotowym zakresie. /Zał. Prot. Nr 2/ 

Po przeprowadzonej dyskusji, Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego sprawozdania. 

Ad.6. Sprawy różne. 
Wójt Dariusz Szykuła jeszcze raz poinformował radnych, o kolejnych podwyżkach cen 
energii elektrycznej. Po przeprowadzonej dyskusji ustalono, że czas oświetlenia ulicznego 
zostanie skrócony od 1 października 2022 r. do godziny 19:00. 
Przed podjęciem tej decyzji przeprowadzono wspólne głosowanie Komisji Stałych 
w powyższej sprawie (za przyjęciem proponowanego rozwiązania było 12 radnych, przeciw 
0, wstrzymało się 0) 
Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów zaproponował, aby poszczególne Komisje 
zadecydowały, czy w związku z ograniczonymi środkami i trudną sytuacją finansową należy 
zrezygnować z opracowania projektu budowy nowej siedziby budynku Urzędu Gminy 
Adamów, a środki te przeznaczyć na inne cele. 
Radni zadecydowali o przełożeniu dyskusji w powyższej sprawie na następne posiedzenia 
Komisji Stałych w celu głębszej analizy problemu. 

Wójt poinformował radnych, że w najbliższym czasie ze względu na ograniczone środki 
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finansowe może wystąpić przerwa w ogrzewaniu niektórych świetlic wiejskich. 

Wójt poinformował radnych, że na najbliższej sesji Rady Gminy Adamów w porządek obrad 
zostanie wprowadzony projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Adamów. 

Wójt Gminy Adamów poinformował radnych o etapie rozmów dotyczących zamiany działki 
gminnej z działką stanowiącą własność Pana , stwierdzając, że mieszkaniec 
nie wyraził zgody na pokrycie kosztów ewentualnej różnicy wartości między działkami. 

Radny Komisarczuk Dariusz przedstawił negatywną opinię mieszkańców wsi Bondyż 
sąsiadujących z działką o numerze ewidencyjnym 1591/30 stanowiącą własność gminy 
Adamów w sprawie sprzedania jej części. 

Radny Jacek Kuryło z uwagi na trudną sytuację finansową gminy zaproponował obniżyć 
wysokość diet o 200 zł. 
Radny Dariusz Sołtys złożył propozycję o obniżenie diety za nieobecność na Komisjach 
oraz Sesjach Gminy Adamów. 

Ad.7. Sporządzenie protokółu z posiedzenia 

Komisja sporządziła protokółu z posiedzenia, 

Ad.8. Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Mirosław Lewusz zamkną posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów 

Podpisy Komisji: 
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